
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno - Líšeň

Datum konání: 12.12.2024 17.00 hod.
Místo konání: ÚMČ Brno - Líšeň
Přítomen/přítomna: I.Kremitovská, O.Lupečka, R.Sikora, O.Zendulka, Š.Zemanová, 
T.Bláha, P.Jelínek, L.Belcredi, M.Chaloupka, J.Belcredi Knauer J. Drbal 
Omluven/omluvena: -
Nepřítomen/nepřítomna:
Hosté: starosta Stefan Břetislav, 1 .místostarosta J.Skotal, místostarostka A.Stejskalová, za 
ORF L.Stehlík, D.Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášení schopný. Předseda otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání - nebyl 
žádný návrh na jeho doplnění čí úpravu.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. Přivítání, návrh programu, volba ověřovatelů
2. Rozpočtové opatření č. 16/2024
3. Rozpočtové opatření č. 17/2024
4. Úprava plánu hospodaření VHČ-domy MČ Brno-Líšeň na rok 2024 č. 1
5. Odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva MČ Brno-Líšeň
6. Návrh rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2025
7. Žádost České tábomické unie - T. K. Kamzíci Brno o změnu struktury účelu 

neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2024
8. Žádost Divadla Líšeň o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2024
9. Dodatek č. 1 smlouvy o zápůjčce ZŠ a MŠ Horníkova
10. Různé

hlasováno: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Volba ověřovatele - J. Drbal požádal o návrhy - navrhl L. Belcrediho- nebyl další návrh

usnesení: FV volí L. Belcrediho za ověřovatele zápisu

hlasováno: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Rozpočtové opatření ě. 16/2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

I.Kremitovská - dotaz k § 3113 na výšenílOOtis. ZŠ Novolíšeňská - D.Hakl - jedná se o 
navýšení dle smlouvy s dodavatelem

usnesení:



FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření ě.16/2024, kterým se v upraveném rozpočtu snižují příjmy a výdaje 
o 4.874 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

3) Rozpočtové opatření č. 17/2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

J.Drbal - dotaz, které investiční akce již byly ukončeny - p.starosta + D.Hakl: výtahy 
Molákova, radnice, kamerový systém

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
rozpočtové opatření č.17/2024, kterým se v upraveném rozpočtu snižují výdaje a 
financování o 131.760 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

4) Úprava plánu hospodaření VHČ-domy MČ Brno - Líšeň na rok 2024 č. 1

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi - nebylo dotazů či komentářů

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
úpravu plánu hospodaření VHČ-domy MČ Brno - Líšeň na rok 2024 č. 1, kterou se 
v plánu zvyšují náklady o 1.844 tis. Kč, výnosy o 4.515 tis. Kč a výsledek hospodaření o 
2.671 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

5) Odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva MČ Brno-Líšeň

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

O.Zendulka — doporučuje v důvodové zprávě konkretizovat „mírný nárůst výdajů na odměny“ 
- p.starosta přislíbil v termínu najednání zastupitelstva

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
stanovit



výši odměn neuvolněných ělenů Zastupitelstva MČ Brno-Líšeň dle přílohy ě.l 
s účinností od 1.1.2025

hlasováno: 7 pro, 1 proti, 3 zdržel se usnesení bylo přijato

6) Návrh rozpočtu na rok 2025

Materiál stručně uvedl J. Drbal a představil ho p.starosta. Následně J.Drbal otevřel diskuzi:

O.Zendulka - upozorňuje na rozdíl ve financování proti RO 17 - D.Hakl - zahrnuje 
vyrovnání ze SMB 5mil. Kč, předpokládaný přebytek hospodaření 2024 lOmil.Kč - 
O.Zendulka - chybí ještě vysvětlení lOmil.Kč - D.Hakl - bude dodatečně sděleno do jednání 
ZMC

I.Kremitovská - dotaz k §6171 pol.5139 - co se z toho hradí - D.Hakl - 150 tis. propagační 
materiály a dále dary

O.Zendulka — v návaznosti na navýšení poplatků ze psů v rozpočtu navýšení není patrné — 
D.Hakl - reálný počet ale klesá, proto není navýšení proti nové vyhlášce

M.Chaloupka - dotaz k finanční částce na cyklostezky - D.Hakl — výše snížena na relevantní 
výši, dokud nebudou příslušná opatření; dále dotaz na stav přípravy rekonstrukce komunikace 
Bartákova-Ševelova-Konrádova — D.Hakl — pracuje se na projektu a proběhne i samotná 
realizace konkrétních ulic; dotaz ke KCL - je nezměněná výše příspěvku - p.starosta - ano, je 
tlak na vyrovnané hospodaření, i letošní navýšení o 700tis. nakonec v takové výši není nutné; 
dotaz k §3326 - p.starosta - prioritou je obnova sochy sv.Trojice

O.Zendulka - několik dotazů: §3511-pol.2133-co konkrétního půjčujeme - D.Hakl - dodá 
dodatečně, §6310 - proč takový pokles příjmu z úroků - L.Stehlík - je to reakce na 
pesimistický vývoj v dané oblasti, §3111 — pol.5331 — důvod navýšení — pí místostarostka — 
vyšší kapacita, §3412 -pol.5171 -hřištěNovolíšeňská-D.Hakl-jedná se o opravu, §3613 - 
pol.6121 - zdůvodnění 35 mil.Kč - pí místostarostka - projekt ještě není horový, je to proto 
odhad, §3745 - pol.6121 - vysvětlil p.starosta - jedná se o návaznost na provedenou studii, 
bude zpracován projekt

I.Kremitovská - §6171 - pol.5011 - dotaz v návaznosti na přechod stavebního úřadu pod 
SMB - D.Hakl - nižší o 700 tis. proti 2024, zohlednění nárůstu platů o 1 400/úvazek a 
navýšení o 1,5 úvazku

O.Zendulka - §6409, pol.5901 - D.Hakl - představuje necelé 2 mil. Kč na dotace + rezerva; 
dotaz, od kdy se počítá s provozem Billy - pí místostarostka - plán je od 4/2025, v R2025 to 
zatím není zakomponováno, nelze to zatím garantovat (cca 1,6 mil. Kč)

I. Kremitovská — dotaz k §6171 pol.5164 — týká se obřadní síně a zázemí pro kluziště

J. Belcredi Knauer - dotaz §2219 rekonstrukce parkoviště - p.starosta - prakticky hotové, ale 
je nutné k němu vybudovat příjezdovou komunikaci

usnesení:



FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň

schválit rozpočet MC Brno-Líšeň na rok 2025:
- příjmy...................... 335 713 tis. Kč
- výdaje........................492 115 tis. Kč
- financování...............  156 402 tis. Kč
- rozpočet peněžních fondů
- plán hospodaření VHČ - DOMY MČ Brno-Líšeň dle příloh

vzít na vědomí přehled kapitálových výdajů z prostředků MČ Brno-Líšeň na rok 2025

pověřit Radu městské části Brno-Líšeň, ve smyslu § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích, v platném znění, schvalováním rozpočtových opatření v roce 2025 do částky 1 
000 000,- Kč a v oblasti přijatých účelových prostředků, které MČ dostává na základě 
rozhodnutí jiných orgánů, v plném rozsahu

uložit Radě městské části Brno - Líšeň předkládat Zastupitelstvu MČ Brno - Líšeň na 
vědomí rozpočtová opatření schválená RMČ na nejbližším zasedání ZMČ 

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 4 zdržel se usnesení bylo přijato

v v
7) Žádost České tábornické unie - T. K. Kamzíci Brno o změnu struktury účelu 
neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: nebylo dotazů či komentářů

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
souhlasit
se změnou struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu MČ Brno-Líšeň na 
rok 2024 České tábornické unii - T. K. Kamzíci Brno, p.s., IČ: 75076772, se sídlem 
Trnkova 611/55, 628 00 Brno
schválit
Dodatek č.l ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno-Líšeň
pověřit
p.starostu podpisem Dodatku č.l

hlasováno: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

v
8) Žádost Divadla Líšeň o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 
rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: nebylo dotazů či komentářů

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
souhlasit



se změnou struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu MČ Brno-Líšeň na 
rok 2024 Divadlu Líšeň, z.s., IČ:69649197, se sídlem Obecká 1385/13, 628 00 Brno 
schválit
Dodatek č.l ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno-Líšeň
pověřit
p.starostu podpisem Dodatku č.l

hlasováno: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

9) Dodatek č. 1 smlouvy o zápůjčce ZŠ a MŠ Horníkova 1, p.o.

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: nebylo dotazů či komentářů

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
Dodatek č.l ke smlouvy o zápůjčce ZŠ a MŠ Horníkova 1, p.o. ze dne 28.6.2022 
pověřit
p.starostu podpisem Dodatku č.l

hlasováno: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

10) Různé

J.Drbal - na jednání ZMČ příští týden zařazen bod termínů ZMČ na 1.pololetí 2025, 
předkládá proto návrh termínů jednání FV na 1.pololetí 2025. Na dotaz všem členům stávající 
čtvrteční termíny v 17:00hod. vyhovují. Navržené termíny: 20.2.2025, 10.4.2025, 19.6.2025 - 
nebylo připomínek.

usnesení:

FV schváluje tyto termíny zasedání FV ZMČ Brno - Líšeň: 20.2.2025, 10.4.2025, 
19.6.2025 v 17:00hod.

hlasováno: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Nebylo dalších námětů k projednání, jednání tedy bylo ukončeno, 

zapsal: J. Drbal ověřil: L. Belcredi


